

Referat DL-møde 3. januar 2023

- **Året der er gået**

Lederdag: Meget velforsøgt og stor succes. God struktur af programmet og det fungerede godt med at ryste folk sammen. Dagen gik lidt i underskud, så næste år sættes mere af i budgettet. Der blev sat 5.000 kr. af, og der deltog 40-50 ledere.

KRM: Ligeledes en succes. Mange fik en hel del socialt og lærerigt ud af mødet, de kunne bringe med hjem til grupperne.

Øghaven: Projektet er blevet formuleret og godkendt på divisionsrådsmødet. Der er søgt fonde, så alle pengene er fundet. Dog mangler der endnu tilladelse fra fredningsnævnet for Fyn samt landzone- og byggetilladelse.

Divisionsrådsmøde: Måtte holdes af to omgange, da der ikke blev valgt en divisionschef i første omgang.

DL- og GL-møder: God opbakning til begge typer møder. Det blev sammenlagt til syv DL-møder og tre GL-møder.

Kasserernetværk: Det blev til to møder i årets løb. Generelt sås en god opbakning hos de fremmødte.

Rasmus Rask: Gruppen er lukket. Regnskabet er endnu ikke lukket og hytten er endnu ikke solgt.

- **Regnskab for foregående år**

Regnskabet viser et overskud på lige over 60.000 kr. Vi planlægger at afdrage 50.000 kr. til Vagn Pedersen for Ravnedam. Herefter skylder vi ham omkring 55.000 kr. Dette forventes at være afbetalt i år.

- **Det kommende år (2023)**

Øghaven: Indenfor de næste tre måneder håbes de manglende tilladelser at være i hus.

Divisionens andre ejendomme: Beravænget har det godt. Bogensevej har startet op for de helt små og kommer rundt til forskellige arrangementer. Ravnedam har en god bestyrelse, og der er en god udlejning.

Rasmus Rask: Regnskabet ønskes afsluttet. Vi betaler endnu en smule for varme og vand. Karin har kontaktet kommunen i forbindelse med overlevering af hytten.

Netværk: Kassererne har aftalt at mødes engang i foråret. Divisionen ønsker at etablere et netværk mellem formændene i grupperne. Gitte skriver ud til dem.

Grenkontakter: Karin har kontaktet de førhen angivne grenkontakter for at undersøge om de fortsat var grenkontakter. Den nuværende liste på kongknud.dk er opdateret og gældende.

Gilderne: Vi ønsker i divisionen at styrke samarbejdet mellem grupperne og gilderne. Lumby-Stige og Tamburkorpset var med ude til 2. Gildes juletræf og lave pandekager og spille musik.

Lederdag: Det ønskes, at vi kan afholde det d. 31. august.

KRM: Korpsrådsmødet står pt. til at blive afholdt d. 17.-19. november. DL ønsker at lægge et forkorpsrådsmøde torsdag d. 9. november kort inden mødet.

Divisionsrådsmøde: Det ønskes, at vi kan være på Stadionvej 50, Lokale K d. 3. maj kl. 19.30. Allerede nu kan vi begynde prikke mulige kandidater på skulderen.



GL-møder: Næste møde ligger onsdag d. 11. januar kl. 19.30 hos Frie Fugle. Efterfølgende møde bliver torsdag d. 1. juni kl. 19.30 hos Ryds. Årets sidste møde bliver mandag d. 2. oktober kl. 19.30 hos 2. Odense.

- **Punkter til GL-mødet d. 11. januar (i tilfældig rækkefølge)**

- Evt. beretninger fra GL'erne
- Status på Projekt Øghaven
- Datoer for næste GL-møder, divisionsrådsmøde og lederdag
- Ønsker til indhold af kommende møder
- Kandidater til divisionsledelsen
- Datoer for gruppernes grupperådsmøder
- Netværksmøderne
- Eventuelt

Gitte sørger for noget mere 'kød'.

- **Næste møde**

Næste møde holdes torsdag d. 2. marts hos Lars på Havtornvænget 6.

- **Evt.**

Ingenting.